
PROTOKÓŁ XLII/2014 

z sesji Rady Gminy Białogard 

z dnia 11.06.2014 r. 

 

    W posiedzeniu uczestniczyło 13 członków Rady Gminy i 14 Sołtysów. W posiedzeniu 

udział wzięli także: Pan Maciej Niechciał - Wójt Gminy Białogard, Pani Małgorzata Klajno - 

Sekretarz Gminy Białogard, Pani Bogumiła Dorywalska - Skarbnik Gminy Białogard. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Jan Budzyński - Przewodniczący Rady Gminy, 

protokołowała Joanna Czupreta – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i oświaty. Listy 

obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

    Pan Przewodniczący przedstawił porządek sesji w poniższym brzmieniu. 

1. Otwarcie sesji, w tym  

- stwierdzenie kworum, 

- przyjęcie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania Radnych.  

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 

- wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości tej 

opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik. 

4. Zamknięcie XLII sesji - Nadzwyczajnej Rady Gminy Białogard. 

 

Ad. 1. Po stwierdzeniu kworum Przewodniczący otworzył XLII nadzwyczajną sesję - Rady 

Gminy Białogard. 

Ad. 2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał. 

1) Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie gminy na 2014 rok. Uchwałę przedstawiła Pani Bogumiła Dorywalska -Skarbnik 

Gminy. Pani Dorywalska wyjaśniła, że potrzeba wprowadzenia zmian w budżecie 

uzasadniona jest koniecznością zakupu autobusu na potrzeby transportu szkolnego.  

Głosowanie: 

„za”- „jednogłośnie”  

 

2) Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, wysokości tej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik przedstawiły Panie 

Inspektor ds. gospodarowania odpadami komunalnymi - Małgorzata Sus - Bartman i 

Bernadeta Kępka. Pani M. Sus - Bartman wyjaśniła potrzebę zmiany wysokości stawki za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi niesegregowanymi i ustalenia jej w wysokości 18 zł 

miesięcznie od jednej osoby. Propozycja utrzymania stawki w wysokości 7 zł od 1 osoby w 

przypadku segregacji odpadów uzasadniona została potrzebą zachęcenia Mieszkańców 

Gminy Białogard do podjęcia trudu segregacji odpadów. Z dokonanych analiz wynika, że wg 

stanu na dzień 1 lipca 2013 r. odpady segregowało 65%, obecnie segreguje 59%. Liczba osób 

segregujących odpady systematycznie spada. W omawianym projekcie uchwały proponuje się 

utrzymanie obecnie obowiązującej wysokości stawek za odbiór pojemników z nieruchomości 

niezamieszkałych. Utrzymanie tych stawek uzasadnione jest wysokością wydatków 

ponoszonych przez Gminę z tytułu odbioru ww. odpadów.  

   Pani B. Kępka przedstawiła szczegółową Informację dotyczącą obliczenia wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi w Gminie Białogard na okres 01.07.2014 r. do 

31.12.2015 r.  

   Pan Jacek Smoliński spytał czy rozstrzygnięty został przetarg na wywóz odpadów?  



   Pani Bernardeta Kępka odpowiedziała, że tak, przetarg wygrało Konsorcjum Firm 

Remondis Sanitech Poznań i PHU EKO-FIUK S.C. Połczyn Zdrój. Pani Inspektor 

poinformowała także, że punkt selektywnej zbiórki odpadów będzie prowadziła w dalszym 

ciągu Firma Ład-San z Białogardu. 

   Pani Alicja Hołtyn spytała dlaczego wydatki stanowiące podstawę obliczenia wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi zostały zwiększone o 10% tzw. „kwot 

nieściągalnych”. Pani Hołtyn stwierdziła, że nie zgadza się na taki zapis. 

   Pani Kępka wyjaśniła, że wydatki systemu gospodarowania odpadami powinny być równe 

dochodom. Fakt nie regulowania opłat przez około 10 % zobowiązanych powoduje 

konieczność zwiększenia wydatków o tę kwotę. W przypadku powstania nadwyżki 

dochodów, może ona zostać przeznaczona np. na  zakup pojemników lub worków na odpady 

dla Mieszkańców Gminy. 

Głosowanie: 

„za”- 14 głosów, 

„wstrzymujący się” - 1 głos.  

    Pan Przewodniczący przeczytał przesłaną przez Regionalną Izbę Obrachunkową w 

Szczecinie skargę i poinformował, że skarga zostanie przekazana Komisji Rewizyjnej celem 

zbadania zasadności zarzutów. Skarga zostanie rozpatrzona na kolejnej sesji Rady Gminy 

Wobec wyczerpania wszystkich punktów XLII sesja Rady Gminy Białogard została  

zakończona. 

Na tym protokół zakończono. 


